
Ingediend namens de fractie van Harlinger Belang  
Raadslid J. Jellema 
 

 
Soort vraag      0    Schriftelijke vraag aan college 

x    Vraag voor het vragenhalfuurtje  
0  Interne vraag voor de griffie  

 s.v.p. één hokje  aankruisen 

 
Gewenste  vorm van beantwoording   0    Schriftelijk  

x    Mondeling tijdens de raadsvergadering  
 van 8 februari 2017 

0 per mail *  
      s.v.p. één hokje  aankruisen 

De vraag is Openbaar / Niet openbaar   
Doorhalen wat niet van toepassing is 

 
Onderwerp: Zonnepanelen gemeentelijke gebouwen 
 (s.v.p 1 vraag per formulier)  

 

 
Vraag: 
 
Op 4 maart 2015 heeft de gemeenteraad de Duurzaamheidsnotitie 2015 vastgesteld. In deze notitie 
stonden een aantal ambities en acties opgenomen. Een van deze ambities en acties was het plaatsen 
van zonnepanelen op gemeentelijke gebouwen. Dit zou in 2016 en 2017 worden geëffectueerd.  
 
Vorig jaar heeft Harlinger Belang aangegeven deze ambitie te missen in de begroting 2017. De 
wethouder antwoordde daarop dat deze ambitie nog steeds staat, maar dat dit budgetneutraal zou 
kunnen plaatsvinden. 
 
Al met al zijn we inmiddels bijna 2 jaar verder. Een gemiddeld huishouden heeft, als alles een beetje 
meezit, binnen een maand zonnepanelen op zijn dak. 
 

1. Kan het college aangeven wat de status van deze ambitie is en waarom dit allemaal zo lang 
moet duren? Wanneer denkt zij zonnepanelen op de gemeentelijke gebouwen te hebben 
geplaatst? 

 
2. Zou het überhaupt niet goed zijn dat het college, 2 jaar nadat de Duurzaamheidsnotitie 2015 

werd vastgesteld, een update van de in de notitie genoemde ambities en acties geeft, in de 
vorm van een raadsinformatiebrief?  

 
 
 
 

 
 

(niet invullen, dit wordt intern geregeld) 
Afdoening door: 
Datum ingeboekt: 
Uiterste afdoening datum: 
Corsanummer:  

 
* Schriftelijke vragen worden in principe ook schriftelijk (per brief) beantwoord  


